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Това обяви Цветан СимеоновПредставители на протестиращите от АМ "Тракия" енергетици се отправиха към
София. Очакванията на енергетиците са за конструктивен диалог, но не са особено оптимистични, че
представители на партиите, ще отидат при тях. "Има решения, които показват непознаване на пазарната
икономика", обясни Цветан Симеонов. Това заяви председателят на Българската търговско-промишлена пала... 

Представители на протестиращите на АМ "Тракия" енергетици се отправиха към София. Очакванията им са за
конструктивен диалог с представители на партиите, които подкрепят кабинета. "Има решения, които показват
непознаване на пазарната икономика", заяви председателят на Българската търговско-промишлена палата
Цветан Симеонов в коментар за исканията на енергетиците в ефира на предаването пред Нова нюз... 

Разходите на тецовете за въглища, макар да се местна суровина, са високи заради плащането на квоти за емисии,
поради което може да се окаже, че тези централи са нерентабилни икономически. Това заяви по NOVA NEWS
Кремен Георгиев от Асоциацията на топлофикационните дружества в България. Експертът допълни, че освен
рентабилност, тецовете имат и друга характеристика – те са базови мощности и не било с... 

Имаме пълно съгласие, че трябва да се подготви енергийна стратегия на страната през следващите няколко
месеца. Това заяви премиерът Николай Денков след провелата се в Министерския съвет среща между него и
представители на работодателски организации. "Тази енергийна стратегия трябва да е базирана на моделирането
на развитието на енергийната система, което успяхме да направим през месеците юни, юли... 

Заглавие: Някои енергетици не познават пазарната икономика
Дата: 03.10.2023 15:16
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Кремен Георгиев: ТЕЦ-овете са базисна мощност, трябва да станат конкурентноспособни
Дата: 03.10.2023 14:37
Медия: ПИК

Заглавие: Експерт: Дайте шанс на тецовете да сменят въглищата с друго гориво
Дата: 03.10.2023 14:23
Медия: 24 Часа

Заглавие: Имаме съгласие, че трябва да се подготви енергийна стратегия на страната, заяви Николай Денков
след среща с работодателски организации
Дата: 04.10.2023 13:46
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Поставиха обозначителни табели на две улици в София, именувани на видни юристи
Дата: 03.10.2023 14:08

https://www.dnes.bg/stranata/2023/10/03/niakoi-energetici-ne-poznavat-pazarnata-ikonomika.584669
https://pik.bg/%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D0%B3%D0%B5%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D1%82%D0%B5%D1%86-%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D0%B7%D0%B8%D1%81%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%BE%D1%89%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82-%D1%82%D1%80%D1%8F%D0%B1%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%82-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BA%D1%83%D1%80%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%BD%D0%BE%D1%81%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BE%D0%B1%D0%BD%D0%B8-news1196396.html
https://www.24chasa.bg/biznes/article/15716292
https://www.bta.bg/bg/videos/18164
https://stolica.bg/mestna-politika/postaviha-oboznachitelni-tabeli-na-dve-ulitsi-v-sofiya-imenuvani-na-vidni-yuristi


Поставиха обозначителни табели на улици, именувани на видни български юристи. Улица в столичният район
Искър вече носи името на проф. Иван Апостолов, а улица в Младост е с името на проф. Петко Венедиков.
Решението на Столичния общински съвет улиците да носят имената на двамата именити юристи беше гласувано
през февруари т.г. , а зад инициативата се обединиха юристи от всички партии. Предложението ... 

Представители на протестиращите на АМ "Тракия" енергетици се отправиха към София. Очакванията им са за
конструктивен диалог с представители на партиите, които подкрепят кабинета. "Има решения, които показват
непознаване на пазарната икономика", заяви председателят на Българската търговско-промишлена палата
Цветан Симеонов в коментар за исканията на енергетиците в ефира на предаването "Твоят ден" п... 

"Основната критика на работодателските организации бе, че комуникацията можеше да бъде по-добра. При
днешната среща успяхме да обсъдим доста идеи и да се концентрираме върху това, което предстои. Има пълно
съгласие, че трябва да се изготви енергийна стратегия на България в предстоящите месеци. Това, което колегите
предложиха, е да се допълни и с една индустриална стратегия, защото най-големите пре... 

Представители на протестиращите на АМ "Тракия" енергетици се отправиха към София. Очакванията им са за
конструктивен диалог с представители на партиите, които подкрепят кабинета."Има решения, които показват
непознаване на пазарната икономика", заяви председателят на Българската търговско-промишлена палата
Цветан Симеонов в коментар за исканията на енергетиците в ефира на предаването "Твоят ден" по... 

Енергийният министър се надява да паднат блокадите. Той коментира темата с преговорите, след като снощи
беше подписан документ със седем точки. Силно се надявам да паднат блокадите. Трудни са проблемите във
въглищния сектор, а и са натрупвани с години. Те обаче няма да рефлектират върху сигурността на енергийната
система и на доставките на електроенергия. Стремим се да не доведат до застрашаване н... 

В готвената от правителството енергийна стратегия ще бъде включена цялостна визия за развитието на
икономикатаБългария има недостиг на работна ръка и ще бъде от интерес на всички работещите във въглищните
региони да бъдат интегрирани в съществуващите и новосъздадени предприятия, заявиха от работодателските
организации след среща с премиера акад. Николай Денков. Председателят на Българската търговс... 

Медия: Столица Бг

Заглавие: Кремен Георгиев: ТЕЦ-овете са базисна мощност, трябва да станат конкурентноспособни
Дата: 03.10.2023 13:37
Медия: Рикошет

Заглавие: Държава и бизнес се разбраха за справедливия преход (ОБНОВЕНА)
Дата: 04.10.2023 14:05
Медия: news 24

Заглавие: Кремен Георгиев: ТЕЦ-овете са базисна мощност, трябва да станат конкурентноспособни
Дата: 03.10.2023 14:00
Медия: 19 минути

Заглавие: Енергийният министър се надява да паднат блокадите
Дата: 04.10.2023 13:41
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Работодателите искат стимули за наемане на работници от въглищните региони
Дата: 04.10.2023 12:57
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Денков се договори с работодателите: Ще има енергийна стратегия на страната
Дата: 04.10.2023 13:37
Медия: vEvesti.bg

https://www.rikoshet.org/%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D0%B3%D0%B5%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B8%D0%B5%D0%B2-%D1%82%D0%B5%D1%86-%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D0%B7%D0%B8%D1%81%D0%BD%D0%B0-%D0%BC/
https://news24sofia.eu/darzhava-i-biznes-se-razbraha-za-spravedliviya-prehod/
https://19min.bg/news/novini_8/kremen-georgiev-tetc-ovete-sa-bazisna-moshtnost-triabva-da-stanat-ko-186167.html
https://safenews.bg/energijniyat-ministar-se-nadyava-da-padnat-blokadite/
https://www.investor.bg/a/518-energetika/382174-rabotodatelite-iskat-stimuli-za-naemane-na-rabotnitsi-ot-vaglishtnite-regioni
https://vevesti.bg/283220/denkov-se-dogovori-s-rabotodatelite-shte-ima-energiyna-strategia-na-stranata/


Имаме пълно съгласие, че трябва да се подготви енергийна стратегия на страната през следващите няколко
месеца, заяви премиерът Николай Денков след провелата се в Министерския съвет среща между него и
представители на работодателските организации – Асоциация на индустриалния капитал в България, Българска
стопанска камара, Българска търговско-промишлена палата и Конфедерация на работодателите и инду... 

"Има пълно съгласие, че трябва да се подготви енергийна стратегия на страната през следващите няколко месеца.
Тя трябва да е базирана на моделирането на развитието на енергийната система и да може да се допълни с
индустриална стратегия. Това заяви на брифинг премиерът Николай Денков след среща с представители на
работодателските организации – АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ. Правителството и работодателите... 

Има пълно съгласие, че трябва да се подготви енергийна стратегия, предложи се и индустриална стратегия.
Ултиматуми от магистралите с нищо не помагат. Разумът изисква да бъдат освободени критичните точки и да
започнем разговори по същество. Това заяви на брифинг в Министерски съвет премиерът акад. Николай Денков
след среща с работодателските организации, предаде БГНЕС. Имахме ползотворна среща с на... 

За работниците в трите региона, които се чувстват застрашени, може да има по-добри възможности, каза
премиерът Премиерът Николай Денков се срещна с представители на работодателските организации. "Основната
критика е, че комуникацията на правителството би могла да бъде по-добре. Споделям го", заяви след срещата
Денков. Той обаче допълни, че кабинетът е бил напрегнат с кратките срокове и комуникация... 

Има пълно съгласие, че трябва да се подготви енергийна стратегия, предложи се и индустриална стратегия.
Ултиматуми от магистралите с нищо не помагат. Разумът изисква да бъдат освободени критичните точки и да
започнем разговори по същество. Това заяви на брифинг в Министерски съвет премиерът акад. Николай Денков
след среща с работодателските организации. Имахме ползотворна среща с национално пред... 

Имаме пълно съгласие, че трябва да се подготви енергийна стратегия на страната през следващите няколко
месеца. Това заяви премиерът Николай Денков след провелата се в Министерския съвет среща между него и
представители на работодателските организации - Асоциация на индустриалния капитал в България, Българска
стопанска камара, Българска търговско-промишлена палата и Конфедерация на работодателите и... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Заглавие: През следващите месеци ще се подготви енергийна стратегия, обяви Денков
Дата: 04.10.2023 12:30
Медия: Банкеръ

Заглавие: ПРЕМИЕРЪТ ДЕНКОВ СЛЕД СРЕЩА С РАБОТОДАТЕЛИТЕ: СЪГЛАСИХМЕ СЕ ЗА ИЗГОТВЯНЕ НА
ЕНЕРГИЙНА СТРАТЕГИЯ, ПРЕДЛОЖИ СЕ И ИНДУСТРИАЛНА СТРАТЕГИЯ 
Дата: 04.10.2023 12:12
Медия: 5GMedia

Заглавие: Денков: Енергийната стратегия може да се допълни с индустриална
Дата: 04.10.2023 12:12
Медия: E-79 News

Заглавие: Денков: Ултиматуми от магистралите с нищо не помагат
Дата: 04.10.2023 12:10
Медия: Зарата

Заглавие: Денков след среща с работодателите: Ще се подготви енергийна стратегия, тя може да се допълни с
индустриална
Дата: 04.10.2023 12:06
Медия: Нюз Глас Ловеч

Заглавие: Пари в торба няма да се дават, стана ясно от срещата на Денков с работодатели за ТЕЦ-овете
Дата: 04.10.2023 12:03
Медия: Днес News

https://banker.bg/2023/10/04/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D1%89%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BC%D0%B5%D1%81%D0%B5%D1%86%D0%B8-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2/
https://5gmedia.bg/34733/premiert-denkov-sled-sreshcha-s-rabotodatelskite-organizacii-sglasihme-se-za-izgotvyane-na-energiyna-strategiya-predlozhi-se-i-industrialna-strategiya
http://e-79.com/?p=46262
https://zarata.info/%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D1%83%D0%BB%D1%82%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D1%82%D1%83%D0%BC%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%BC%D0%B0%D0%B3%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81-%D0%BD/
https://www.newsglas.com/denkov-sled-sreshcha-s-rabotodatelite-shche-se-podgotvi-energiyna-strategiya-tya-mozhe-da-se-doplni-s-industrialna
https://dnesnews.bg/2023/10/%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D0%B2-%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B1%D0%B0-%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D1%8F%D1%81%D0%BD/


"Пари в торба няма да се дават на неработещи хора" – това е основният извод след срещата в Министерски съвет
между премиерa Николай Денков и работодателските организации АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, свикана по повод
протестите на енергетици заради планираното затваряне на ТЕЦ-ове. По време на разговорите е станало ясно, че
бизнесът не подкрепя идеята да се дават по 36 работни заплати на енергетиците и ... 

"Основната критика на работодателските организации бе, че комуникацията можеше да бъде по-добра. При
днешната среща успяхме да обсъдим доста идеи и да се концентрираме върху това, което предстои. Има пълно
съгласие, че трябва да се изготви енергийна стратегия на България в предстоящите месеци. Това, което колегите
предложиха, е да се допълни и с една индустриална стратегия, защото най-големите пре... 

Европейските акции се възстановиха от спад в ранната търговия в сряда, след като бяха под натиск от
безмилостното покачване на доходността по американските и европейските облигации, тъй като инвеститорите се
примириха с идеята за сценарии "по-високи лихви за по-дълго време", пише Ройтерс. Общоевропейският индекс
STOXX 600 отчете ръст от 1,38 пункта, или 0,31%, до 442,08 пункта. Немският показател ... 

Силният долар и по-високите лихви помрачиха перспективите за "черното злато"Цените на петрола се понижават
в сряда преди срещата на министрите от Организацията на страните износителки на петрол и нейните съюзници
(известни като ОПЕК+), докато пазарът претегля на везните очакванията за свиване на доставките спрямо
опасенията, че високите лихви могат да доведат до по-слабо търсене на горива, пише Ро... 

Петролът се понижи в азиатската търговия преди срещата на министрите от ОПЕК+ на фона на оценка от страна
на инвеститорите за това дали задържането на високото ниво на лихвите в САЩ ще намали търсенето на
суровината, предаде Ройтерс. Фючърсите на сорта Брент от Северно море, който е референтен за Европа, се
понижиха с 6 цента до 90,86 долара за барел. Котировките на американския лек суров петрол п... 

Петролът се понижи в азиатската търговия преди срещата на министрите от ОПЕК+ на фона на оценка от страна
на инвеститорите за това дали задържането високото ниво на лихвите в САЩ ще намали търсенето на суровината,
предаде Ройтерс, цитирана от БТА. Фючърсите на сорта Брент от Северно море, който е референтен за Европа, се
понижиха с 6 цента до 90,86 долара за барел. Котировките на американския лек ... 

Европейският съд по човешките права в Страсбург изиска от Хърватия обяснение дали местните съдилища са

Заглавие: Държава и бизнеса се разбраха за справедливия преход
Дата: 04.10.2023 12:02
Медия: Днес и Утре

Заглавие: Европейските борси се стабилизират след покачването на доходността по облигациите*
Дата: 04.10.2023 13:20
Медия: Мениджър

Заглавие: Цената на петрола отстъпва преди срещата на ОПЕК+*
Дата: 04.10.2023 10:05
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Цените на петорола отново надолу
Дата: 04.10.2023 09:25
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Петролът леко поевтиня заради поскъпващия долар и високите лихви в САЩ
Дата: 04.10.2023 09:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Турски инвеститор съди Хърватия за 250 милиона евро
Дата: 04.10.2023 13:04
Медия: Факти

https://dnesiutre.bg/2023/10/04/%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B8-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B1%D1%80%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2/
https://manager.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/evropeiskite-borsi-se-stabilizirat-sled-pokachvaneto-na-dohodnostta-po-obligaciite-
https://www.investor.bg/a/538-pazari/382154-tsenata-na-petrola-otstapva-predi-sreshtata-na-opek
https://financialtribune.bg/bg/borsi/tsenite-na-petorola-otnovo-nadolu/
https://www.dotbg.bg/article/15724963
https://fakti.bg/world/820857-turski-investitor-sadi-harvatia-za-250-miliona-evro


уважили правото на лична собственостТурски инвеститор е започнал процес срещу Хърватия в Европейския съд по
правата на човека в Страсбург за 250 милиона евро, като във фокуса на спора е геотермална електроцентрална в
близост до Биеловар, която е трябвало да получи субсидия в размер на над един ми... 

Близо 900 български компании кандидатстваха по мярката от Националния план за възстановяване и устойчивост
(НПВУ) за подкрепа на прехода към кръгова икономика. Крайният срок за подаване на документите беше вчера
до 16:30 ч. Поисканата подкрепа за създаване на екологични производства е общо над 345 млн. лв. Това е почти
двойно повече от бюджета на процедурата, който е 180 млн. лв. "Значителният ин... 

С промените в данъчното законодателство от Министерството на финансите предлагат няколко интересни
данъчни корекции, свързани с борбата срещу сивия секткор. Припомняме, че общественото обсъждане на
законодателството за 2024 г. приключи миналата седмица и ще влезе в сила след одобрението му от
правителството, а после и от Народното събрание. За първи път като мярка за "изсветляване на сивата иконом... 

90% от тези хора са с много специфична квалификация, каза директорът на Българската минно-геоложка
камараРаботниците във въглищния сектор не трябва да се преквалифицират в нещо, което няма да е устойчиво. В
същото време соларните паркове не създават заетост. Държавата трябва да създаде условия за развитие на
бизнеса и да направи правилните инвестиции. Това коментира доц. д-р Иван Митев, изпълнител... 

Цената на германския телеком нарасна със 17% до 60.7 млрд. евро, според класацията на Brand
FinanceТърговската марка на германския доставчик на телекомуникационни услуги Deutsche Telekom вече е най-
скъпата в Европа, като се повишава със 17% до 60.7 милиарда евро, изпреварвайки бившия шампион Mercedes-
Benz, според нов доклад на водещата консултантска компания за оценка на търговски марки, Brand Fin... 

Авиокомпанията затвърждава позицията си на световен лидер в предоставянето на изключително обслужване и
устойчиви полети на своите пътници. Wizz Air, най-бързо развиващата се авиокомпания в Европа и най-екологично
устойчивата в света, спечели престижното отличие "Водеща нискотарифна авиокомпания в Европа за 2023 г." на
30-ото издание световните награди World Travel Awards. Авиокомпанията е награде... 

"Това, което чухме днес, съответстваше на това, което очаквах - този разговор беше политизиран, беше изпълнен с
много неистини и откровени лъжи. За съжаление този разговор беше допълнен и с откровени простащини. Затова

Заглавие: Близо 900 български фирми кандидатстваха по мярката за кръгова икономика
Дата: 04.10.2023 15:33
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Данъчни промени - плащате само след получаване на касова бележка
Дата: 04.10.2023 15:12
Медия: Синор БГ

Заглавие: Иван Митев: Работниците във въглищния сектор да не се преквалифицират в нещо, което няма да е
устойчиво
Дата: 04.10.2023 15:00
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Deutsche Telekom изпревари Mercedes-Benz и стана най-скъпата европейска марка за 2023 г.
Дата: 04.10.2023 14:50
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Wizz Air спечели "Водеща нискотарифна авиокомпания в Европа за 2023 г." на световните награди
World Travel Awards
Дата: 04.10.2023 14:21
Медия: Варна утре

Заглавие: Дeнков: Няма за какво да искам оставката на енергийния министър
Дата: 04.10.2023 15:34
Медия: Факти

https://eurocom.bg/new/blizo-900-blgarski-firmi-kandidatstvakha-po-myarkata-za-krgova-ikonomika
https://sinor.bg/67887-danachni-promeni---plastate-samo-sled-poluchavane-na-kasova-belezhka
https://www.investor.bg/a/518-energetika/382181-ivan-mitev-rabotnitsite-vav-vaglishtniya-sektor-da-ne-se-prekvalifitsirat-v-neshto-koeto-nyama-da-e-ustoychivo
https://business.dir.bg/ikonomika/deutsche-telekom-izprevari-mercedes-benz-i-stana-nay-skapata-evropeyska-marka-za-2023-g
https://varnautre.bg/2023/10/04/621724-wizz_air_specheli_vodeshta_niskotarifna_aviokompania_v_evropa_za_2023_g_na_svetovnite_nagradi_world_travel_awards
https://fakti.bg/bulgaria/820933-denkov-nama-za-kakvo-da-iskam-ostavkata-na-energiinia-ministar


се обръщам към част от вас по този начин. Срам ме е да водя такъв разговор на важна тема по този начин",
обърна се Денков към част от народните представителиПремиерът Николай Денков... 

Близо 900 български компании кандидатстваха по мярката от Националния план за възстановяване и устойчивост
(НПВУ) за подкрепа на прехода към кръгова икономика. Крайният срок за подаване на документите беше вчера
до 16:30 ч. Поисканата подкрепа за създаване на екологични производства е общо над 345 млн. лв. Това е почти
двойно повече от бюджета на процедурата, който е 180 млн. лв. "Значителният ин... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Бюрото по труда в Бургас организира безплатни курсове за безработни по професиите офис мениджър , хлебар-
сладкар, заварчик, машинен оператор на металорежещи машини, оператор на компютър, готвач и сервитьор -
барман. Обученията са насочени към уязвимите групи на пазара на труда – безработни до 29 г. или над 50 г.,
продължително безработни, лица с ниска или нетърсена на пазара на труда професионална... 

Разположен в подножието на Пирин планина, живопосният град Банско тихо се превърна в един от най-новите
центрове за работа от разстояние в света през последните години. Пристигайки в Банско за първи път, може да
почувствате, че сте се пренесли в едни по-идилични времена. Щъркелите гнездят на телеграфни стълбове, баби
със забрадки клюкарстват под ябълкови дървета по ъглите на улиците, а роми на кар... 

Разположен в подножието на Пирин планина, живопосният град Банско тихо се превърна в един от най-новите
центрове за работа от разстояние в света през последните години. Пристигайки в Банско за първи път, може да
почувствате, че сте се пренесли в едни по-идилични времена. Щъркелите гнездят на телеграфни стълбове, баби
със забрадки клюкарстват под ябълкови дървета по ъглите на улиците, а роми на кар... 

Пълномощникът по източните провинции във федералното правителство Карстен Шнайдер предлага всички
младежи в Германия да получат значителна еднократна сума при навършването на пълнолетие. "Държавата да
предостави на всички 18-годишни стартов капитал до 20 000 евро", гласи предложението на Шнайдер. Той смята,
че идеята му може да се финансира чрез повишаване на данъка наследство. "Това би помогнало ... 

Има граждани, които не могат да си позволят енергийно обновяване на домовете си и които получават енергийни

Заглавие: Министерство на иновациите и растежа: Близо 900 български фирми кандидатстваха по мярката за
кръгова икономика
Дата: 04.10.2023 15:15
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Курсове за безработни в Бургас
Дата: 03.10.2023 13:46
Медия: Труд

Заглавие: BBC: Банско e най-големият хит в света сред работещите от разстояние
Дата: 04.10.2023 15:00
Медия: Novinite.bg

Заглавие: Би Би Си: Банско е невероятният център на дигиталните номади в България
Дата: 04.10.2023 14:34
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Идея: Дават по 20 000 евро на всеки пълнолетен германец
Дата: 04.10.2023 14:41
Медия: Блиц

Заглавие: Експерт предупреди за промяна в помощите за отопление, ето каква е тя
Дата: 04.10.2023 15:32
Медия: БГ вест

https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/536270-ministerstvo-na-inovatsiite-i-rastezha-blizo-900-balgarski-firmi-kandidatstvaha
https://trud.bg/%D0%BA%D1%83%D1%80%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D0%B2-%D0%B1%D1%83%D1%80%D0%B3%D0%B0%D1%81/
https://www.novinite.bg/articles/241764/BBC-Bansko-e-naj-golemiyat-hit-v-sveta-sred-raboteshtite-ot-razstoyanie
https://bgnes.bg/news/bi-bi-si-bansko-e-neveroiatniiat-tsentr-na-digitalnite-nomadi-v-blgariia/
https://blitz.bg/svyat/ideya-davat-po-20-000-evro-na-vseki-plnoleten-germanets_news978711.html
https://bgvest.eu/991609/


помощи. Идеята е механизмът да се промени така, че да се получават не месечни помощи за отопление, а една
помощ за обновяване, което ще доведе до намаляване на разходите, така че да няма необходимост от социална
помощ. Това заяви директорът на дирекция "Жилищна политика" в Министерството на... 

Има различни алтернативи за хората, които биха загубили работата си в енергийния сектор заради зелената
трансформация във въглищните региони. Около този извод се обединиха премиерът акад. Николай Денков и
членовете на Асоциацията на организациите на българските работодатели, съобщиха от правителствената
пресслужба. "Част от задачата на прехода е как тези хора, които в момента са притеснени за свое... 

Компанията "Бош енджиниъринг сентър - София" (Bosch Engineering Center Sofia) получава приза за най-добър
работодател за 2023 г. във водещия кариерен конкурс "Кариър шоу ауордс" (Career Show Awards), съобщиха
организаторите. Те ще раздадат своите призове в различни категории на официална церемония утре - 5 октомври,
в зала "Арена София" (бивша "Армеец"), на която БТА е медиен партньор. Тази година... 

Изпълнителната агенция "Главна инспекция по труда" (ИА ГИТ) се самосезира по повод публикация в медия за
лоши условия на труд на български работници, заминали като гроздоберачи във Франция. Предвид факта, че
според информацията хората са тръгнали срещу устна договорка, без сключен писмен договор, от ИА ГИТ
напомнят, че липсата на документ, предоставен преди заминаването, в който да са уговорени вс... 

Има различни алтернативи за хората, които биха загубили работата си в енергийния сектор заради зелената
трансформация във въглищните региони. Около този извод се обединиха премиерът акад. Николай Денков и
членовете на Асоциацията на организациите на българските работодатели. "Част от задачата на прехода е как
тези хора, които в момента са притеснени за своето бъдеще, да разберат, че за тях всъщнос... 

Бизнесът е готов да наема хора от вътлищните региони, но иска стимули от държавата. Това бе съобщено след
срещата на премиeра Николай Денков с представители на работодателски организации, посветена на
възможностите за инвестиции, в сряда, 4 октомври. Денков и членовете на Асоциацията на организациите на
българските работодатели се обединиха около тезата, че има различни алтернативи за хората, коит... 

Публикациите в мрежата LinkedIn, в които се споменава изкуствен интелект или генеративен изкуствен интелект,
са се увеличили над два пъти в световен мащабОткакто технологиите с изкуствен интелект започнаха да

Заглавие: Премиерът и работодателите: Има алтернативи за работниците от въглищните региони
Дата: 04.10.2023 15:02
Медия: Publics

Заглавие: Компанията "Бош енджиниъринг сентър - София" ще получи наградата "Най-добър работодател за
2023 г." на "Кариър шоу ауордс"
Дата: 04.10.2023 14:28
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: ЛИПСАТА НА ПИСМЕН ДОКУМЕНТ ЗА ЗАПОЧВАНЕ НА РАБОТА В ЧУЖБИНА Е ЕДИН ОТ СИГУРНИТЕ
ЗНАЦИ ЗА ИЗМАМА
Дата: 04.10.2023 14:03
Медия: Модерна Враца

Заглавие: Премиерът и работодателите: Има алтернативи за работниците от въглищните региони
Дата: 04.10.2023 13:38
Медия: ВАРНА новини

Заглавие: Срещу стимули бизнесът е готов да наема работници от трите въглищни региона
Дата: 04.10.2023 13:33
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Все повече се търсят специалисти с умения за работа с AI
Дата: 04.10.2023 13:20
Медия: it.dir.bg

https://www.publics.bg/bg/news/35481/_%D0%9F%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D0%B5%D1%80%D1%8A%D1%82_%D0%B8_%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5_%D0%98%D0%BC%D0%B0_%D0%B0%D0%BB%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%B8_%D0%B7%D0%B0_%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5_%D0%BE%D1%82_%D0%B2%D1%8A%D0%B3%D0%BB%D0%B8%D1%89%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5_%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B8.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/536184-kompaniyata-bosh-endzhiniaring-sentar-sofiya-shte-poluchi-nagradata-nay-dob
http://modernavratza.com/lipsata-na-pismen-dokument-za-zapochvane-na-rabota-v-chujbina-e-edin-ot-sigurnite-znaci-za-izmama_35748.html
https://varnanovini.bg/2023/10/04/premierut-i-rabotodatelite-ima-alter/
https://euractiv.bg/section/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/news/%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D1%83-%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%BC%D1%83%D0%BB%D0%B8-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%B5-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2-%D0%B4%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B5%D0%BC/
https://it.dir.bg/tehnologii/vse-poveche-se-tarsyat-spetsialisti-s-umeniya-za-rabota-s-ai


придобиват все по-голяма популярност от края на миналата година, все повече са тези, които си задават въпроса -
как това ще се отрази на живота им, посочва Си Ен Би Си, цитирани от БТА. "Гене... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Димитър Главчев пред списание "ЗОП плюс": Сметната палата разполага с мандат и инструментариум, за да
обърне внимание на законосъобразността и на възлагането, и на изпълнението на обществените поръчки
Визитка: Димитър Главчев е магистър по международни икономически отношения и по счетоводна отчетност от
Университета по национално и световно стопанство. Дипломиран експерт-счетоводител, регистриран ... 

Велико Търново, Варна, Русе, Пазарджик и Ловеч са областните градове, за които ПП-ДБ най-силно вярва, че ще
спечели. Големите битки Велико Търново е единственият град освен София, в който социологическите проучвания
към момента дават преднина на кандидата на ПП, научи OFFNews. Старата столица на България не се развива
добре и има масова нагласа сегашният кмет Даниел Панов да бъде сменен. Панов е ... 

На 7 октомври в 10:00 Дарик радио и darik.bg ще излъчат словесния сблъсък между двамата кандидатиВ рамките
на 15 сегмента (рунда) от по 3 минути всеки, кандидатите за кметове Васил Терзиев и Антон Хекимян ще имат
възможност да представят позициите си по 15 ключови теми, свързани с развитието на града. Това ще се случи в
първия дебат за София, който, както вече darik.bg ви съобщи, ще се излъчи на ж... 

Лойд ГрийнДоналд Тръмп завладява полето на републиканците и води пред Джо Байдън, но съдебната система
не е впечатлена. 45-ият президент получи нула срещу три в съдебните зали в Ню Йорк и окръг Колумбия. След като
димът се разсея, неговите финансови активи и лична свобода остават застрашени.Започва последният му процес в
Манхатън. Той и възрастните му синове са изправени пред граждански обвинения ... 

Намалява се кворумът за провеждане на общо събрание от 67% на 51% идеални части от общите части на
етажната собственост за приемане на решение за извършване на основно обновяване, основен ремонт и за
усвояване на средства от фондовете на ЕС, от държавния, от общинския бюджет или други източници на
финансиране. За това гласуваха депутатите при приемане на второ четене на Закона за управление на ет... 

Правосъдният министър намекна за ответни мерки след затварянето на Руската църква. Това "предложи" в пост

Заглавие: Димитър Главчев пред списание "ЗОП плюс": Сметната палата разполага с мандат и
инструментариум, за да обърне внимание на законосъобразността и на възлагането, и на изпълнението на
обществените поръчки
Дата: 04.10.2023 15:02
Медия: Сметна палата

Заглавие: Изборите: Кои градове са предрешени и в кои ще има битка
Дата: 04.10.2023 11:33
Медия: Днес News

Заглавие: В дебата по Дарик: Терзиев и Хекимян говорят в 15 рунда по 15 ключови теми
Дата: 04.10.2023 10:02
Медия: Дарик

Заглавие: Президентските шансове на Тръмп се подобряват, правните и финансовите му проблеми се влошават
Дата: 04.10.2023 08:21
Медия: Класа

Заглавие: Избираме управителя на входа с повече от 50% съгласие на собствениците
Дата: 04.10.2023 15:15
Медия: Марица

Заглавие: Правосъдният министър намекна за ответни мерки след затварянето на Руската църква
Дата: 04.10.2023 15:33
Медия: Господари на уеба

https://www.bulnao.government.bg/bg/novini/v-pechatni-medii/dimitr-glavchev-pred-spisanie-zop-plyus-smetnata-palata-razpolaga-s-mandat-i-instrumentarium-za-da-obrne-vnimanie-na-zakonosobraznostta-i-na-vzlaganeto-i-na-izplnenieto-na-obshestvenite-porchki/
https://dnesnews.bg/2023/10/%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D0%BE%D0%B8-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%B8-%D0%B2/
https://darik.bg/v-debata-po-darik-terziev-i-hekiman-govorat-v-15-runda-po-15-kluchovi-temi
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/493427-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%88%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%80%D1%8A%D0%BC%D0%BF-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%82%2C-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8-%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BC%D1%83-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8-%D1%81%D0%B5-%D0%B2%D0%BB%D0%BE%D1%88%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82
https://www.marica.bg/imoti/izbirame-upravitelq-na-vhoda-s-poveche-ot-50-sglasie-na-sobstvenicite
https://gospodari.com/pravosadniat-ministar-namekna-za-otvetni-merki-sled-zatvaryaneto-na-ruskata-tsarkva/


във Facebook Атанас Славов, като каза, че "може би трябва да се вземат държавни мерки". Руската църква остана
без свещеници и беше заключена, след като по искане на Държавната агенция за национална сигурност (ДАНС)
предстоятелят на софийското подворие архимандрит Васиан (Змеев) и още двама све... 

Може би трябва да се вземат държавни мерки, каза министърът на правосъдието Атанас Славов във връзка със
затварянето на храма "Св. Николай Мирликийски". Той коментира темата в официалния си профил във
Фейсбук."Недопустимо е руската държава в лицето на посланик Митрофанова да затваря църква и то под
юрисдикцията на българския патриарх и Българската православна църква, като по този начин не позволяв... 

"Недопустимо е руската държава в лицето на посланик Митрофанова да затваря църква и то под юрисдикцията на
българския патриарх и Българската православна църква, като по този начин не позволява на всички нас да
отправяме нашите молитви и не ни позволява да се покланяме на мощите на Св. Серафим Софийски Чудотворец."
Това написа във фейсбук правосъдният министър Атанас Славов. По неговите думи затвар... 

Сайтът на обществената британска телевизия Би Би Си публикува специална статия за българския град Банско.
Авторът ѝ Аластър Гил описва атмосферата в него, която сякаш пренася в предходни десетилетия, но и впечатлява
с красивата си природа. Темата обаче е друга – как Банско се превръща в новия притегателен център за
дигиталните номади от цял свят, като ключовата роля за това е фестивала Bansko Noma... 

Заглавие: Министър Славов: Недопустимо е руската държава в лицето на Митрофанова да затваря църква
Дата: 04.10.2023 14:52
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Правосъдният министър поиска държавата да се намеси за затварянето на Руската църква
Дата: 04.10.2023 14:19
Медия: Euronews Bulgaria

Заглавие: Би Би Си за Банско: Невероятният нов център на дигиталните номади в България
Дата: 04.10.2023 15:34
Медия: Филтър

https://www.abcnews.bg/bg/news/16964203575652/ministar-slavov-nedopustimo-e-ruskata-darzhava-v-litseto-na-mitrofanova-da-zatvarya-tsarkva
https://euronewsbulgaria.com/news/20092/pravosudniyat-ministur-poiska-durzhavata-da-se-namesi-za-zatvaryaneto-na-ruskata-tsurkva
https://filternews.bg/bi-bi-si-za-bansko-neveroyatniyat-nov-czentar-na-digitalnite-nomadi-v-balgariya/

	СЪДЪРЖАНИЕ
	БТПП
	БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
	РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
	ТЕМИ В РАЗВИТИЕ


